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Opening en inleiding door de voorzitter 

1. De vorige verslagen werden verspreid. Volgende opmerkingen hierop werden naar voor gebracht:
1.1. De voorgestelde banken werden bijgeplaatst met positief gebruik. Er wordt gevraagd om deze

aan de Arkebrug t.h.v. het Sociaal Huis vrij te maken.
1.2. Er wordt positief gereageerd op het sinusmaaien aan het Albert I-monument.
1.3. De boksdoorn die zogezegd gekapt zou zijn aan het Hendrikaplein schijnt er nog wel degelijk te

staan. 

2. De schepen meldt ons dat de vacature voor de milieuambtenaar ontdubbeld werd. Beide posten zijn
van het Niv B. We duimen op spoedige invulling.

1. Kustvisie

Gegeven: 
De afgelopen jaren werd gewerkt aan de kustvisie, een beleidsvisie van de Vlaamse overheid om onze 
kust te beschermen tegen een komende zeespiegelstijging (horizon 2050-2100). Deze visie ligt nu voor 
onder de vorm van een openbare onderzoeksnota waarop iedereen zijn bemerkingen en suggesties kwijt 
kan tot 02 juli 2023. Onze MR onderzocht de voorgelegde alternatieven. 
De milieuraad heeft unaniem besloten haar bemerkingen ook direct onder haar eigen identiteit aan de 
betrokken dienst over te maken. 
De basis was: "Er wordt geen land prijsgegeven aan de zee". 
Uit alle mogelijke alternatieven en mogelijk oplossingen werden voor de strandzones slechts twee opties 
voor verdere studie weerhouden: 
• ofwel behoud van de huidige HW-lijn;
• ofwel terugdringen van de HW-lijn zeewaarts.
Ook voor de havens werden oplossingen en alternatieven bestudeerd elk eigen aan de verschillende
havens. Wij houden ons beperkt tot deze van Nieuwpoort die beschermd zou worden d.m.v.:
• ofwel een sluis, die om de getijdenwerking in het reservaat niet weg te nemen in de achterhaven

zou geplaatst worden, hetzij ter hoogte Kromme Hoek, hetzij ter hoogte Lange Brug.
• ofwel d.m.v. een stormvloedkering, wat wil zeggen dat de huidige in aanbouw mogelijks moet

aangepast worden.

Opmerkingen en suggesties milieuraadsleden. 

1. In het krantje staan bij de opties voor de strandzones enkel voordelen vermeld. Er is nergens sprake
van nadelen. Een nadeel van optie 2 is volgens ons de gigantische hoeveelheid zand dat nodig zal
zijn om onze stranden te verhogen. Dit gaat onherroepelijk ten koste van de zandbanken voor onze
kust die naar onze mening een eerste verdediging vormen tegen het geweld van stormen door hun
afremmend effect op de stromingen. Het zandvolume is eindig en eenmaal weggenomen, blijft het
ook weg. Bovendien is dat ook zeer ingrijpend voor de onderwater-flora en -fauna.

2. Is er geen combinatie mogelijk van de opties? Het behoud van de huidige HW-lijn voor de huidige ±
natuurlijke stranden (e.g. Westhoekreservaat, Schipgatduinen, IJzermonding, ...) en enkel
terugdringen ervan voor de recreatieve zones (ter hoogte van de badsteden dus)?

3. Kunnen de bijkomende nieuwe zeereepduinen niet afgewisseld worden met rotsformaties?

4. Kunnen hier en daar ook geen slufters voorzien worden? E.g. daar waar de HW niet teruggedrongen
wordt.

5. We maken ons een beetje bezorgd over de aansluiting met de buurlanden. Vooral Frankrijk kijkt de
kat uit de boom en schijnt daar helemaal nog niet wakker van te liggen. Wat met de kerncentrale
van Gravelines?

6. Het huidige stelselmatig afvlakken van het strand is volledig in strijd met deze kustvisie. Om de
toekomst te vrijwaren zou dit meteen moeten gestaakt worden en zou natuurlijke duin aangroei



moeten gestimuleerd worden, ook nu al. Dat geldt ook voor de afgevlakte doorgangen in de 
zeereepduinen tussen dijk en strand. 

7. We stellen ook de bouw van ondergrondse parkings onder de dijk of aan de eerste bouwlijnen in
vraag.

8. De MR is blij met de beslissing om bij de mogelijke opties voor de haven de getijdewerking in de
slikken en schorren te vrijwaren door de keuze van de inplanting van de mogelijke sluis.

2. Klimaatactieplan

Gegeven: 
Het klimaatactieplan opgemaakt door de WVI (West-Vlaamse Intercommunale) werd door alle 
deelnemende gemeenten goedgekeurd. Voor Nieuwpoort gebeurde dit op de Gemeenteraad van 16 
februari 2023. 
Hierbij werd ook de opdracht gegeven aan de WVI om het duurzaam energie- en klimaatactieplan 2030 
in te dienen bij het Secretariaat van het Burgemeestercovenant van de Europese Commissie.  
Concreet wordt het plan door verschillende diensten opgevolgd gezien het plan over diverse facetten gaat: 
gebouwen, energieverbruik, mobiliteit, ... 
Gezien er geen milieuambtenaar is, is er niemand die de raad de nodige informatie kan geven. 
De schepen heeft de vraag gesteld aan WVI om een voorstelling van de actiepunten te geven aan de 
milieuraad en aan de diensten die erbij betrokken zijn. 
De WVI heeft laten weten dat ze dit kunnen doen maar daar hangt een prijskaartje aan vast van € 1320,00 
(Excl. BTW) wat het budget van de raad ruim overstijgt. Er zal dus ofwel een andere oplossing moet 
gezocht worden of een sponsor. 

Besluit: 
Er wordt afgezien vaan deze voorstelling door WVI. De raad zal  soeverein de belangrijkste punten uit het 
plan proberen te halen en er prioriteiten op plaatsen. Stelselmatig zullen 4 actiepunten besproken worden 
per zitting. Deze zullen aangekondigd worden op de agenda bij de uitnodiging. 

3. Aziatisch hoornaar

Gegeven: 
Er werd een lezing gehouden over dit onderwerp. Hieruit volgt dat er een mogelijk oplossing zou zijn om 
het aantal terug te dringen door het plaaatsen van lokdozen. Die moeten echter wel hoofdzakelijk de 
konginnen wegvangen en niet alleen de werksters. Ze moeten dus geplaast worden in maart-april voor 
de koningingen hun nest en kolonie vormen. Momenteel is enkel het opsporen en vernietigen van de 
feitelijke nesten afdoende als maatregel. 
Het blijkt echter dat bij een melding van een nest de eigenaar van het perceel zelf moet opdraaien voor 
de kosten voor het verwijderen ervan. De brandweer kan daar ook niet meer voor ingeschakeld worden. 

Besluit: 
De raad is van oordeel dat er een beter beleid nodig is ter bestrijding en een bredere Infoverspreiding 
moet gebeuren voor het voorjaar. Er wordt voorgesteld om: 

1. een artikel op te maken ter opname in het eerste nummer van het jaar;
2. een voorstel te onderzoeken om dan ook (gratis) lokdozen ter beschikking te stellen aan de

bevolking;
3. een open milieuraad te organiseren eind 2023 rond dit item ter voorbereiding van de te nemen

acties voor het daarop volgende voorjaar.
Actie: deskundige NME en voorzitter. 



4. Activiteiten 40-jarig bestaan milieuraad 

Gegeven: 
De raad viert dit jaar zijn 40-jarig bestaan en wil dit in de kijker stellen. Er werden een aantal activiteiten 
voorgelegd waaruit een selectie werd weerhouden voor verder haalbaarheidsonderzoek. 
 
Besluit: 
Het voorstel met meeste instemmers is een geleid bezoek aan de Expo Sea Change in het Provinciaal 
Bezoekerscentrum Duinpanne. Hierop zouden ook de Burgemeester, schepenen en gemeentraadsleden 
op uitgenodigd worden. Aansluitend zou de namiddig afgesloten worden met een receptie, e.g. in de 
Kinderboerderij De Lenspolder of in Centrum Isara. Dit voorstel wordt actueel door de voorzitter verder 
onderzocht en uitgewerkt.  
Ook onze open milieuraad, zoals voorgesteld hierboven, kan eventueel ook kaderen in dit jubilleum. 

5. Fair trade 

Gegeven: 
De stand van zaken met fair trade zal op iedere milieuraad een punt op de agenda blijven zodat de 
trekkersploeg de kans krijgt om dit toe te lichten. Vandaag verwelkomen we de heer Deroeck Marc in ons 
midden als nieuwe medetrekker in de trekkersploeg Fair Trade. 
 
Stand van zaken: 
Op 13 mei 2023 organiseren een aantal pioniers de eerste editie van De Faire Ronde. Zo verspreiden ze 
ook die boodschap. Nieuwpoort heeft dit onder de aandacht gebracht door: 

1. een stand op de wekelijks boerenmarkt op 13 mei; 
2. een fairtrade-ontbijt op 18 juni. 

6. Varia 

1. De vertegenwoordiger van NWG De Kerkuil, ook zwaluwteller, stelt om een artikel ter sensibilisering 
te voorzien in NUS. Zij zal een voorstel van artikel uitwerken. 

2. De brandweer vraagt om plankjes te laten voorzien onder de door NWG De Kerkuil geplaatste 
nestkasten. De NWG zal hierover gecontacteerd worden (actie vertegenwoordiger Kerkuil). 
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